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Zápis z 26. zasedání Akademického senátu 

konaného 24. 6. 2020 od 14.30 hodin v posluchárně B 

Přítomni: dr. Babica Jan, dr. Bárta Pavel, doc. Červený Lukáš, dr. Hošťálková Anna, Jan Tomáš, 
Mgr. Kostelanský Filip, doc. Krátký Martin, doc. Kučera Radim, Kunrt Josef, dr. Macháček 
Miloslav, doc. Malý Josef, Mgr. Matouš Petr, Mišík Jakub, Reguli Adam, doc. Siatka Tomáš, 
Mgr. Szakošová Iveta, doc. Šatínský Dalibor, Vlachová Kristýna, Voříšková Eliška 
 
Vedení fakulty: prof. Šimůnek Tomáš, prof. Nachtigal Petr, doc. Roh Jaroslav, prof. Štaud 
František, Ing. Vlčková Lenka 
 
Sekretářka Akademického senátu: Zdanovcová Renáta 
 
Hosté: Ing. Klik Stanislav 
 
Omluveni: prof. Doležal Martin, Bc. Keresteš Ondřej, dr. Kudláčková Zděnka, prof. Solich Petr, 
dr. Šnejdrová Eva 
 
 
 
Navržený program: 
 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Vystoupení vedení FaF UK 
4. Informace z AS UK a komisí AS UK 
5. Projednání Návrhu zrušení „prázdných“ doktorských studijních programů, jejichž 

studenti byli převedeni do nově akreditovaných doktorských programů 
6. Projednání Návrhu podmínek přijetí ke studiu pro akademický rok 2021/2022  

pro studium v anglickém jazyce 
7. Projednání Výroční zprávy o činnosti FaF UK v roce 2019 
8. Projednání Dodatku č. 3 ke smlouvě o dílo ze dne 2. 8 2018 mezi Bogle Architects, s.r.o. 

a Univerzitou Karlovou 
9. Různé 

 



 

 

1. Zahájení 

 
26. zasedání AS FaF UK, které se konalo za striktně dodržených hygienických podmínek opět 
v prostorách posluchárny B na Farmaceutické fakultě, zahájil místopředseda AS FaF UK  
doc. PharmDr. Radim Kučera, Ph.D. ve 14.35 hodin. Senátoři se sešli v dostatečném počtu, 
senát tak byl usnášeníschopný ve všech projednávaných bodech. 
V úvodu místopředseda senátu doc. Kučera přivítal zástupce vedení fakulty, senátory a hosta  
Ing. Stanislava Klika, Ph.D. ze Správního oddělení. Skrutátory byli určeni a tichým souhlasem 
schváleni Tomáš Jan a Jakub Mišík. Průběh zasedání senátu zapsala sekretářka AS FaF UK 
Renáta Zdanovcová. 
 
 
2. Schválení programu 

 
Senátoři s dostatečným předstihem obdrželi program 26. zasedání AS FaF UK spolu  
s podkladovými materiály. K navrženému programu nebyly vzneseny žádné náměty, nikdo  
ze senátorů nepožádal o doplnění programu, proto místopředseda senátu doc. Kučera vyzval 
senátory k hlasování o jeho schválení. 
Hlasování: 19-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil program 26. zasedání AS FaF UK. 
 
 
3. Vystoupení vedení FaF UK 

 
prof. Šimůnek /děkan fakulty/: 

Děkan fakulty v úvodu svého vystoupení předal senátorům informace, které spadají 
do gesce proděkana prof. Doležala a proděkana prof. Solicha, kteří se z účasti na zasedání 
omluvili. 
 
prof. Doležal: 

Vnější a mezinárodní vztahy fakulty 

• Propagační brožura a video o fakultě – probíhá sběr textu a pro video výběr scénáře. 
Textové materiály a výběr scénáře pro vznik videa budou předloženy k připomínkování 
kontaktním osobám AS pro propagaci fakulty. 

• Zahraniční pracovní cesty zaměstnanců fakulty – kvůli výskytu COVIDU-19 stále platí 
doporučení cestovat pouze do povolených zemí, které mají tzv. zelené označení. Nelze 
predikovat, jak se v souvislosti s COVIDEM-19 situace bude nadále vyvíjet,  
je doporučeno řídit se aktuálním vývojem a nařízeními. 

 
prof. Solich: 
 Vnitřní záležitosti, evropské projekty a strategický rozvoj fakulty 

• STARSS – OP VVV – „4th STARSS conference on Separation Science” – 4. ročník STARSS 
konference zaměřené na separační vědy a příbuzné techniky se bude konat  
30. 11. až 1. 12. 2020. 

• EFSA-CDN – OP VVV – NMR spektrometr 600 MHz – obdržena zpráva o nesplnění 
průběžného finančního milníku, tzn. byla vyúčtována menší finanční částka, než jsme 
předpokládali; argumenty fakulty byly zpracovány a odeslány k posouzení na MŠMT. 

• Fafík III – OPZ – začátkem června 2020 schválena žádost o podporu projektu dětské 
skupiny Fafík III. 



 

 

prof. Štaud: 
Studijní záležitosti /Farmacie/ 

• Studijní plány pro ak. rok 2020/2021 v červnu schváleny Vědeckou radou fakulty, 
v povinných předmětech nedošlo k žádné změně, pouze někteří garanti nejsou dosud 
schváleni, budou doplněni, až projdou výběrovým řízením. Nově se od příštího  
ak. roku vyučuje předmět Molekulární biologie a genetika. 

• Přijímací řízení pro ak. rok 2020/2021 Farmacie – celkem 675 uchazečů, z toho  
273 přijato s průměrem 1,25, z nichž se formou elektronického zápisu zapsalo  
213 uchazečů. Ze 400 uchazečů, kteří byli osloveni, 328 studentů zaslalo  
tzv. katalogové listy. Pomyslná čára byla stanovena pod 275. studentem. Co se týče 
průměru, jednalo se o průměr 2,00. 

• Elektronické zápisy uchazečů prostřednictvím SIS – do studijního programu Farmacie 
a bakalářského studijního programu Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví, 
prezenční forma studia. Elektronické zápisy uchazečů o studium, kteří splnili podmínky 
pro přijetí bez přijímacích zkoušek, proběhly do 15. 6. 2020. 

 
Dotazy: 
Místopředsedkyně Voříšková se dotázala, zda se nově přijatí studenti budou muset přihlásit 
v září i prezenčně. 
Prof. Štaud odpověděl, že elektronická forma zápisu je v tuto chvíli dostačující. 
 
Prof. Štaud po svém vystoupení před senátory z pracovních důvodů ze zasedání senátu 
odešel. 
 
prof. Nachtigal: 

Studijní záležitosti /LDZ, studium v angličtině, zahraniční výuka/ 

• Studijní plány pro ak. rok 2020/2021 – Vědeckou radou (VR) bylo schváleno  
5 studijních plánů: 
– Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví, ZBIO jsou uskutečňovány dohromady, 

v bakalářském, prezenčním a kombinovaném studiu nebyly téměř žádné změny 
– dále se schvalovaly studijní plány navazujícího magisterského studijního 

programu, kde byla výrazná změna v prvním úseku studia, kde se bude vyučovat 
podle nové akreditace Bioanalytické laboratorní diagnostiky ve zdravotnictví, 
předmět Farmakologie byl přesunut do volitelných předmětů 

– byly schváleny anglické studijní plány Farmacie, které kopírují českou Farmacii 
– byly schváleny studijní plány pro studijní program Farmaceutické vědy 

• Anglická výuka – 62 je aktuální počet zahraničních studentů, kteří zaslali potřebné 
dokumenty ke studiu na následující ak. rok 2020/2021 (Írán 38, Korea 18, 6 studentů 
z ostatních zemí). Celkový počet zahraničních studentů není ještě aktuální. Z důvodu 
výskytu COVIDU-19 není dosud jasné, kolik studentů bude v ak. roce 2020/2021 
studovat, zda se studenti ze zemí mimo EU vůbec dostaví a zda dostanou víza.  
UK zvažuje možnost, že se zimní semestr 1. úsek studia povede hybridně, bude se učit 
prezenční i distanční formou. Druhá varianta je, že se prezentace nahrají a poskytnou 
se přes internetové úložiště. 

• NMgr. – přijímacího řízení se zúčastnilo 44 studentů, z toho 40 studentů bylo přijato 
(50 a více bodů). 

 
 
 



 

 

Dotazy a odpovědi: 
dr. Hošťálková vyslovila nesouhlas s výší odměn pro externí učitele, tzn. na základě hodnocení 
výuky byla externímu učiteli na KFB za 42 odučených hodin za semestr vyplacena odměna  
ve výši 390 Kč. Výši odměny označila za velmi nízkou. Dr. Hošťálková položila proděkanu  
prof. Nachtigalovi dotaz, zda se uvažuje o určení spodního limitu nebo  
o navýšení finanční částky. Další z možností ocenění práce externího učitele by dle jejich slov 
mohlo být i předání věcného daru. 
Prof. Nachtigal odpověděl, že se vychází z předložených podkladů, je si vědom nízkého 
finančního ohodnocení externích učitelů, přesto se o navýšení neuvažuje. Zároveň  
dr. Hošťálkové poděkoval za podnět. 
Doc. Šatínský se zeptal proděkana prof. Nachtigala k přijímacímu řízení NMgr.  
Celkem se přihlásilo 44 studentů, přijímá se 40 studentů, to znamená, že 4 studenti nebudou 
přijati? 
Prof. Nachtigal odpověděl, že se dosud neví, kolik studentů vůbec na fakultu nastoupí. 
 
doc. Roh: 

Vědecká činnost, doktorské studium, transfer technologií 

• Vědecká činnost – AZV ČR projekty, uzávěrka 25. 6. 2020, za fakultu bude podáno  
6 projektů a na dalších 3 projektech se FaF bude podílet. Nutná registrace 
navrhovatele (aplikace ISVP). 

• Hodnocení vědy na UK – konání kulatého stolu na RUK v Praze, hodnocení jednotlivých 
vědních oborů a výsledků výzkumu z období let 2014-2018 dle vnitřní klasifikace UK 
právě probíhá, hodnocení bude probíhat 1x za 5 let, silná stránka FaF UK – oproti 
ostatním univerzitám a fakultám má FaF UK 70 % úspěšnost doktorského studia. 

• Grantový program START pro studenty doktorských programů na UK – 2. 7. 2020, 
posluchárna A, úvodní informace pro uchazeče o grant v rámci interního grantového 
programu START (evropský projekt). 

 
Dotaz a odpověď: 
Mgr. Matouš: Proslýchá se, že bude zrušené SVV, jak se to dotkne naší fakulty? 
Doc. Roh: SVV na UK příští rok určitě bude, od roku 2022 se počítá s novým systémem podpory 
doktorandů, který bude teprve vytvořen. 
Tomáš Jan doplnil doc. Roha, že podmínkou je, že schválení zákona musí být do konce roku 
2020, zákon je snad v 1. čtení v Poslanecké sněmovně Parlamentu ČR; pokud nebude zákon 
schválen, SVV zůstává i pro následující rok 2021. Pokud bude zákon schválen a bude SVV 
zrušeno, tak Studijní komora AS UK bude apelovat na rektora UK, aby zachoval podobu, jakou 
má SVV. V principech, jaké budou schvalovány, je napsáno, že finanční prostředky budou 
přesunuty do GA UK. 
 
Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/: 

Ekonomické, provozní a správní záležitosti 

• Provoz kantýny v měsíci červenec-srpen 2020 – kantýna bude dočasně mimo provoz. 

• Objekt Orlické loděnice – proběhlo jednání mezi zástupci fakulty a zástupcem skautů  
o plánovaném upřesnění dohodnutého harmonogramu úpravy objektu Orlické 
loděnice ve dvou etapách s předpokladem dokončení do konce roku 2021. Fakulta  
je pověřena projednat možnosti zavedení elektřiny do objektu. 

• Stavební a technické úpravy, investice – kompletní rekonstrukce prostor  
posluchárny C probíhá dle plánu, uskutečnila se demontáž mobiliáře a byly odstraněny 
graffiti a obnoven nátěr části fasády. 



 

 

• Parkovací stání u FaF UK v ulici Heyrovského pro zaměstnance – povinnost umístit 
parkovací kartu na viditelné místo vozu; pracovníci IPTO provádějí průběžně 
pravidelné kontroly. Během zasedání senátu byla otevřena rozprava ohledně 
problematiky parkování automobilů u budovy fakulty, diskutovali a své připomínky  
i podněty sdělili doc. Krátký, doc. Šatínský, dr. Hošťálková a senátor Jan. 

• Probíhá realizace výstavby 10 parkovacích míst pro zaměstnance fakulty  
u posluchárny C, dokončení naplánováno na začátek července 2020. 

 
Sdělené informace od zástupců vedení fakulty jsou aktuální ke dni konání 26. zasedání  
AS FaF UK. 
 
Místopředseda senátu doc. Kučera poděkoval vedení fakulty za sdělení důležitých informací.  
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
 
 
4. Informace z AS UK a komisí AS UK 

 
Místopředseda senátu doc. Kučera udělil slovo zástupci akademické obce za FaF UK Tomáši 
Janovi /předseda Petiční komise AS UK, člen Studijní komise AS UK a Ekonomické komise  
AS UK/, který poděkoval za slovo. 

• AS UK 29. 5. 2020 schválil návrh Volebního řádu AS FaF UK (č.j. 104/b/2020) 
s výhradou legislativně technických oprav. 

• AS UK 29. 5. 2020 schválil návrh změny Statutu FaF UK (č.j. 104/a/2020) s výhradou 
legislativně-technických oprav. 

• AS UK byl předložen záměr jmenovat JUDr. Tomáše Horáčka, Ph.D. kvestorem UK, 
o kterém bude hlasováno na následujícím zasedání v pátek 26. 6. 2020. 

• Uctění památky 70. výročí smrti JUDr. Milady Horákové. U busty v prostorách Karolina 
se sešli zástupci UK. 

• Distanční výuka a vzdělávání na UK – prostřednictvím dotazníku v SIS Univerzita 
Karlova organizuje šetření ke kvalitě a přínosu distančního vzdělávání v době výskytu  
pandemie COVID-19. Šetření se mohou zúčastnit akademičtí pracovníci a studenti 
univerzity. 

• Fond „Mikuláš“ – do fondu bude převedeno 76 mil. Kč. 
 
Mgr. Matouš /předseda LK AS FaF UK/ předal informaci od předsedkyně AS FaF UK  
dr. Kudláčkové: Novely vnitřních předpisů Volební řád Akademického senátu FaF UK  
(č.j. 104/b/2020) a Změna Statutu FaF UK (č.j. 104/a/2020) byly dne 29. května 2020 
Akademickým senátem UK v Praze schváleny a oficiálně podepsány ve finálním znění. 
Účinnost vnitřních předpisů je od 1. 6. 2020. 
 
Místopředseda senátu doc. Kučera poděkoval Mgr. Matoušovi za sdělení informací ohledně 
schválení vnitřních předpisů Farmaceutické fakulty v Hradci Králové a T. Janovi za sdělení 
nejaktuálnějších informací ze zasedání Akademického senátu UK. 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK. 
 
 



 

 

5. Projednání Návrhu zrušení „prázdných“ doktorských studijních programů,  
jejichž studenti byli převedeni do nově akreditovaných doktorských programů 

 
Návrh předkládá děkan fakulty a AS FaF UK žádá o podporu proděkan pro vědeckou činnost, 
doktorské studium a transfer technologií doc. Jaroslav Roh. Ze strany Legislativní komise  
AS FaF UK a Studijní komise AS FaF UK nebyly k návrhu vzneseny námitky. Diskuze se nikdo 
nezúčastnil. Místopředseda doc. Kučera vyzval senátory k hlasování o usnesení. 
Hlasování: 19-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK se seznámil s předloženým seznamem doktorských studijních programů  
a oborů navržených ke zrušení a s uvedeným návrhem na jejich zrušení souhlasí. 
 
 
6. Projednání Návrhu podmínek přijetí ke studiu pro akademický rok 2021/2022  

pro studium v anglickém jazyce 
 
Slovo bylo předáno prof. Nachtigalovi, proděkanu pro studijní záležitosti /LDZ, studium 
v angličtině, zahraniční výuka/. 
AS FaF UK předložen návrh „Podmínek přijímacího řízení pro akademický rok 2021/2022“ do: 

– magisterského studijního programu Pharmacy v prezenční formě studia 
– navazujícího magisterského studijního programu Pharmaceutical Sciences  

v prezenční formě studia 
Revidovaná verze návrhu, která reflektuje připomínky malého významu, byla rozeslána 
senátorům k projednání a ke schválení. Místopředseda senátu doc. Kučera vyzval členy senátu 
k diskuzi. Nebyly vzneseny žádné připomínky, a proto vyzval senátory k hlasování. 
Hlasování: 18-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK projednal návrh podmínek pro přijetí ke studiu pro akademický rok 
2021/2022 do magisterského studijního programu Farmacie v prezenční formě studia  
v anglickém jazyce, navazujícího magisterského studijního programu Farmaceutické vědy  
v prezenční formě studia v anglickém jazyce a doporučuje jejich zadání do Studijního 
informačního systému Univerzity Karlovy a předložení k posouzení rektorovi UK. 
 
 
7. Projednání Výroční zprávy o činnosti FaF UK v roce 2019 
 
Místopředseda senátu doc. Kučera předal slovo předkladateli děkanu fakulty prof. Šimůnkovi, 
který ve svém vystoupení vyjádřil poděkování Správnímu oddělení (Ing. Klik) za koordinaci 
tvoření Výroční zprávy za rok 2019 a ostatním oddělením fakulty za dodání potřebných 
podkladů. Rovněž poděkoval za korekce a věcné připomínky předkládané AS FaF UK. Ty byly 
spolu s technickými a formálními úpravami do Výroční zprávy o činnosti FaF v roce 2019 
zapracovány. Jelikož během zasedání nebyly k Výroční zprávě o činnosti vzneseny další 
připomínky, místopředseda senátu doc. Kučera přečetl návrh usnesení a vyzval členy senátu 
k hlasování. 
Hlasování: 19-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil Výroční zprávu o činnosti za rok 2019. 
 
 
 
 



 

 

8. Projednání Dodatku č. 3 ke smlouvě o dílo ze dne 2. 8. 2018 mezi Bogle Architects, s.r.o. 
a Univerzitou Karlovou 

 
Senátoři obdrželi k projednání a následnému souhlasu text návrhu Dodatku č. 3 ke Smlouvě  
o dílo ze dne 2. 8. 2018 mezi zhotovitelem společností Bogle Architects, s.r.o. a objednatelem 
Univerzitou Karlovou v Praze spolu s grafickými přílohami 1a, 1b. Předmětem dodatku  
je nahrazení grafického zobrazení dotčených pozemků z dodatku č. 2 novým grafickým 
zobrazením dotčených pozemků, které reflektuje změnu tvaru pozemku  
parc. č. 728 v k. ú. Nový Hradec Králové, a ve specifikaci Díla smlouvy, kde se doplňuje v článku 
I. písem. b) upřesnění napojení Stavby M2 na veřejnou dopravní infrastrukturu. Návrh 
dodatku byl projednán a odsouhlasen Právním odborem RUK a AS LF HK dne 8. června 2020. 
Po projednání v AS FaF UK bude následně předložen k projednání v AS UK a ve Správní radě 
UK. 
Místopředseda senátu otevřel diskuzi, do které se nikdo nepřihlásil. Následně přečetl 
usnesení a vyzval senátory k hlasování. 
Hlasování: 19-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK projednal návrh předloženého Dodatku č. 3 ke Smlouvě o dílo ze dne  
2. 8. 2019 mezi Bogle Architects, s.r.o. a Univerzitou Karlovou v Praze a souhlasí s jeho 
uzavřením. 
 
 
9. Různé 

 

• AS FaF UK určil a tichým souhlasem odsouhlasil termín následujícího zasedání  
na 23. 9. 2020 (středa) od 14.00 hodin. Nebude-li určeno jinak, zářijové zasedání  
se bude konat v zasedací místnosti děkanátu. 
Hlasování: 19-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK určil termín následujícího zasedání na 23. 9. 2020 ve 14.00 hodin. 

 

• Schválení zápisu z 25. zasedání AS FaF UK ze dne 20. 5. 2020. 
Hlasování: 19-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil zápis z 25. zasedání AS ze dne 20. 5. 2020. 

 

• AS FaF UK pověřil předsednictvo AS FaF UK usnášet se jménem senátu na období 
červenec-srpen 2020. Proti tomuto nebylo námitek, proto se přešlo k hlasování. 
Hlasování: 19-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK pověřuje předsednictvo AS FaF UK usnášet se jménem senátu  
na období červenec-srpen 2020. 
 

• Vystoupení místopředsedkyně AS FaF UK Elišky Voříškové, iniciátorky aktivity „Pomoc 
lékárnám“ v době výskytu pandemie COVID-19. V úvodu svého vystoupení vyslovila 
poděkování za podporu děkanu fakulty prof. Šimůnkovi, za úzkou spolupráci  
doc. PharmDr. Malému, Ph.D., PharmDr. Dosedělovi, Ph.D., RNDr. Kotlářové, Ph.D., 
Kateřině Melšové, Andree Pezzillo, Kristýně Vlachové a v neposlední řadě Tomáši 
Janovi. Místopředsedkyně senátu Voříšková přednesla precizně vypracovanou 
prezentaci o celém průběhu dobrovolné pomoci dvou třetin studentů magisterského 
studia oboru Farmacie FaF UK v Hradci Králové v lékárnách po celé České republice  
i Slovensku v době krizové situace, vzniklé v souvislosti s pandemií. V prezentaci mimo 



 

 

jiné uvádí získané pozitivní i negativní zkušenosti studentů-dobrovolníků. Pro všechny 
studenty-dobrovolníky to byla dle jejich slov velká zkušenost. 
Prezentace v tištěné podobě bude deponována do složky „Pomoc lékárnám“ v archivu 
AS FaF UK. 

 
Děkan fakulty prof. Šimůnek poděkoval Elišce Voříškové, výše jmenovaným kolegům a všem 
studentům, kteří se v době koronavirové pandemie aktivně zúčastnili velmi přínosné 
výpomoci v lékárnách po celé republice. 
Eliška Voříšková byla děkanem fakulty prof. Šimůnkem za příkladnou činnost navržena  
na Cenu MŠMT pro rok 2020 za mimořádné činy studentů. Návrh spolu s odůvodněním  
na nominaci byl již odeslán na RUK a k následnému posouzení na MŠMT. 
 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem.  
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 
 
Místopředseda AS FaF UK doc. Kučera na závěr zasedání všem přítomným popřál příjemné 
prožití dovolené a mnoho sil do nového ak. roku 2020/2021. 
 
 
26. zasedání AS FaF UK bylo místopředsedou senátu doc. Kučerou ukončeno v 16.05 hodin. 
 
 
 
Zapsala: Renáta Zdanovcová 

 

 

 

Ověřili:  doc. PharmDr. Radim Kučera, Ph.D. 
 
  Eliška Voříšková 
 
 
 
V Hradci Králové 10. července 2020 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 26. zasedání AS FaF UK dne 24. června 2020 
 
Usnesení 26-1: AS FaF UK schválil program 26. zasedání AS FaF UK. 

Usnesení 26-2: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

Usnesení 26-3: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 

Usnesení 26-4: AS FaF UK se seznámil s předloženým seznamem doktorských studijních 

programů a oborů navržených ke zrušení a s uvedeným návrhem  

na jejich zrušení souhlasí. 

Usnesení 26-5: AS FaF UK projednal návrh podmínek pro přijetí ke studiu  

pro akademický rok 2021/2022 do magisterského studijního programu 

Farmacie v prezenční formě studia v anglickém jazyce, navazujícího 

magisterského studijního programu Farmaceutické vědy v prezenční 

formě studia v anglickém jazyce a doporučuje jejich zadání  

do Studijního informačního systému Univerzity Karlovy a předložení  

k posouzení rektorovi UK. 

Usnesení 26-6: AS FaF UK schválil Výroční zprávu o činnosti za rok 2019. 

Usnesení 26-7: AS FaF UK projednal návrh předloženého Dodatku č. 3 ke Smlouvě o dílo 

ze dne 2. 8. 2018 mezi Bogle Architects, s.r.o. a Univerzitou Karlovou  

v Praze a souhlasí s jeho uzavřením. 

Usnesení 26-8: AS FaF UK určil termín následujícího zasedání na 23. 9. 2020  

ve 14.00 hodin.  

Usnesení 26-9: AS FaF UK schválil zápis z 25. zasedání AS konaného dne 20. 5. 2020. 

Usnesení 26-10: AS FaF UK pověřuje předsednictvo AS FaF UK usnášet se jménem senátu 

na období červenec-srpen 2020. 

Usnesení 26-11: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 


